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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
o godz.10.00 dokonał otwarcia obrad sesji oraz inauguracji Dnia Kultury Powiatu 
Wejherowskiego. Po czym przystąpił do ceremonii wyróżnienia medalem „Za Zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” pani Elżbiety Kani i Andrzeja Arenda. W dalszej 
kolejności rozpoczęła się debata na temat kultury w powiecie wejherowskim, którą 
rozpoczął Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Promocji pan Bartosz 
Aleksandrowski. Następnie Dyrektor Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Rumi, dyrektor 
Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wejherowie, dyrektor Muzeum 
Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko –Pomorskiej Wejherowie przedstawili informacje 
na temat oferty kulturalnej swych jednostek. Powyższe informacje stanowi załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu. Po czym Przewodniczący Rady powitał zaproszonego 
gościa księdza dr.hab. Jana Perszona i rozpoczął ceremonię wręczenia mu medalu „Za 
Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. Uczniowie Szkoły Muzycznej uświetnili 
ceremonię krótkim występem muzycznym. Po czym ksiądz Jan Person przedstawił 
odczyt na temat „Aktualnego statusu kultury kaszubskiej”. Po czym Przewodniczący 
Rady podziękował prelegentom za wystąpienia i ogłosił przerwę, w trakcie której 
nastąpiło uroczyste otwarcie wystawy „Sztuka i rękodzieło w Powiecie 
Wejherowskim”. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, na podstawie listy 
obecności (załącznik nr 2) stwierdził prawomocność posiedzenia i zapytał o uwagi  
do porządku obrad. 

Etatowy Członek Zarządu pan Marek Panek w imieniu Zarządu Powiatu wniósł 
o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 11 projektu uchwały w sprawie 
zawarcia Porozumienia z Gminą Miasta Reda dotyczącego dofinansowania zakupu 
sprzętu do działań ratowniczo-gaśniczych przeznaczonego dla Strażnicy Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie – druk nr 259/04, po czym 
posiedzenie kontynuowano zgodnie z jednogłośnie przyjętym następującym 
porządkiem obrad: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
 otwarcie sesji, 
 stwierdzenie prawomocności obrad, 
 przedstawienie porządku obrad, 
 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2004r. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2004 rok - druk nr 256/04. 
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6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie w sprawie zmiany uchwały 
dotyczącej zadań powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2004 - druk nr 255/04. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany regulaminu 
przyznawania Stypendium Starosty Wejherowskiego - druk nr 257/04. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia Programu 
Stypendialnego Wyrównywania Szans Edukacyjnych w Powiecie Wejherowskim 
oraz określenia regulaminów przyznawania stypendiów - druk nr 258/04. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia Porozumienia  
z Gminą Miasta Reda dotyczącego dofinansowania zakupu sprzętu do działań 
ratowniczo-gaśniczych przeznaczonego dla Strażnicy Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie – druk nr259/04. 

10. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych.  
13. Zamknięcie sesji.  

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XXI/04 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
14 września 2004 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.4. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że  
- 19.09.04 uczestniczył w dożynkach, które odbyły się w Leśnie (gmina Szemud);  
- 23.09.04 brał udział w uroczystości 70 urodzin i 55-lecia pracy społeczno-

zawodowej pana Edmunda Kamińskiego. Wręczył wraz ze swym zastępcą panem 
Ludwikiem Bachem Edmundowi Kamińskiemu Medal za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego; 

- 19.09.04 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu pan Ludwik Bach i Marek Klas 
uczestniczyli w dożynkach gminnych w Strzepczu (gmina Linia); 

- 23.09.04 pan Ludwik Bach i Marek Klas uczestniczył w uroczystości obchodów  
55 –lecia 1 Liceum Ogólnokształcącego w Rumi. 

 
Ad.5. 

Starosta Wejherowski – pan Józef Reszke przedstawił sprawozdanie Zarządu 
Powiatu z prac między sesjami zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Po czym: 

- poinformował, że przyjęto do konkursu o dofinansowanie projekt E-powiat - 
Rozwój Elektronicznych Usług Publicznych na terenie Powiatu Wejherowskiego 
w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. Projekt uzyskał 
wysoką ocenę – 62,33 punktów na 68 punktów możliwych do uzyskania i został 
przekazany pod obrady Pomorskiego Komitetu Sterującego, 

- poinformował, że otrzymał pismo z Urzędu Wojewódzkiego, dotyczące 
zwiększenia dotacji o kwotę 312.000,-zł na ubezpieczenie zdrowotne osób 
bezrobotnych bez prawa do zasiłku. Pozostałą brakującą kwotę powiat uzyska  
do końca bieżącego roku, co pozwoli zamknąć budżet Powiatowego Urzędu 
Pracy. 
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Ad.6.  

Informacje Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2004r. 
przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu (załącznik nr 4). 
 
Ad.7. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2004 rok przedstawiła 
pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 25 radnych. Uchwała 
została przyjęta zwykłą większością głosów (przy 1 głosie wstrzymującym się). 
 
Ad.8.  

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zadań 
powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2004 przedstawiła Wicestarosta Gabriela Lisius.  

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym 
jednogłośnie przyjęto projekt uchwały. 
 
Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu przyznawania Stypendium 
Starosty Wejherowskiego przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 
Poinformowała obecnych, że w okresie funkcjonowania uchwały o Stypendium 
Starosty Wejherowskiego starało się 236 uczniów oraz 46 studentów, z czego 
przyznano 106 stypendiów uczniom oraz 18 stypendiów studentom. Łącznie na 
wypłaty stypendialne Powiat Wejherowski przeznaczył w latach 2000-2003 kwotę 
85.500 zł. Następnie wyjaśniła, że w związku ze zmianami ustawy o podatku 
dochodowym od osób fizycznych zasadne jest dostosowanie regulaminu przyznawania 
Stypendium Starosty Wejherowskiego do obowiązujących przepisów. Ponadto 
nadmieniła, że obie Komisje: Edukacji i Organizacyjno-Prawna zaopiniowały projekt 
uchwały pozytywnie. 

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym 
jednogłośnie przyjęto projekt uchwały. 
  
Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Stypendialnego Wyrównywania 
Szans Edukacyjnych w Powiecie Wejherowskim oraz określenia regulaminów 
przyznawania stypendiów przedstawiła Wicestarosta Wejherowski pani Gabriela 
Lisius. Jednocześnie zgłosiła następujące autopoprawki do regulaminu przyznawania 
stypendium: 
W zakresie powołania Komisji Stypendialnych: 
 w załączniku 1 określającym „Regulamin Uczniów” po pkt 4 dodaje się pkt 5  

w brzmieniu: „Powiatową Komisję Stypendialną powołuje Zarząd Powiatu 
Wejherowskiego w następującym składzie: 

a) Wicestarosta Wejherowski - przewodniczący komisji, 
b) Przewodniczący Komisji Edukacji - członek komisji, 
c) Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji - członek komisji, 
d) Naczelnik Wydziału Edukacji - członek komisji, 
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e) Pracownik Wydziału Edukacji - sekretarz komisji”. 
oraz pkt 6 w brzmieniu: Szkolną Komisję Stypendialną powołuje dyrektor szkoły 

w następującym składzie: 
a) dyrektor szkoły - przewodniczący komisji, 
b) pedagog lub psycholog szkolny - członek komisji, 
c) dwóch przedstawicieli rady pedagogicznej - członkowie komisji, 
d) pracownik administracyjny szkoły - sekretarz komisji. 

 w załączniku 2 określającym „Regulamin Studentów” po pkt 4 dodaje się 
pkt. 5 w brzmieniu: Powiatową Komisję Stypendialną powołuje Zarząd Powiatu 
Wejherowskiego w następującym składzie: 

b) Wicestarosta Wejherowski - przewodniczący komisji, 
c) Przewodniczący Komisji Edukacji - członek komisji, 
d) Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji - członek komisji, 
e) Naczelnik Wydziału Edukacji - członek komisji, 
f) Pracownik Wydziału Edukacji - sekretarz komisji. 

W zakresie upoważnienia Zarządu Powiatu do dokonywania koniecznych zmian  
w Regulaminach określonego w projekcie uchwały: 

W załączniku 1 w par 1 po pkt. 17 dodaje się pkt 18 oraz 
W załączniku 2 w par 1 po pkt 15 dodaje się pkt 16 w brzmieniu: 

„Zmian w niniejszym Regulaminie dokonuje Zarząd Powiatu Wejherowskiego, 
zgodnie z wytycznymi do Działania 2.2 Zintegrowanego Programu Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego”. 
W zakresie określenia dochodu netto: 

W załączniku 1 w par. 9 po pkt. 4 dodaje się pkt 5 oraz 
W załączniku 2 w par 9 po pkt 4 dodaje się pkt 5 w brzmieniu: 
„Dochód netto określony w niniejszym Regulaminie stanowi: dochód pomniejszony  
o składki na ubezpieczenie społeczne odliczone od dochodu, składki na ubezpieczenie 
zdrowotne odliczone od podatku oraz o należny podatek”. 
W zakresie zdyscyplinowania  

W załączniku 1 w par. 7 po pkt. 7 dodaje się pkt 8 oraz 
W załączniku 2 w par 7 po pkt 7 dodaje się pkt 8 w brzmieniu: 

„Zwroty wypłat określone w pkt 7 niniejszego paragrafu winny nastąpić w terminie 
14 dni od dnia wezwania do zwrotu pod rygorem wszczęcia procedury określonej  
w odrębnych przepisach”. 

W zakresie dopuszczenia formy wypłaty gotówkowej dla uczniów 
W załączniku 1, W paragrafie 7 zmienia się zapis punktu 4  który przyjmuje 
brzmienie”              
„Wypłaty stypendium dla ucznia realizuje szkoła w formie: 

a) jednorazowego, okazjonalnego, comiesięcznego, dofinansowania 
wnioskodawcy w gotówce, 

b) jednorazowej, okazjonalnej, comiesięcznej, refundacji przez szkołę 
zobowiązań finansowych wnioskodawcy na konto wierzyciela”. 

Dodatkowo wprowadzono zmiany literowe i stylistyczne, dotyczące między innymi 
znormalizowania zapisy paragraf, punkt. 
  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłoszenie ewentualnych 
poprawek lub zadawanie pytań związanych z projektem uchwały.  
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Radny Janusz Zabłocki zapytał, które obszary Powiatu Wejherowskiego 
zaliczono do obszarów zmarginalizowanych. Pani Gabriela Lisius odpowiedziała,  
że cały Powiat Wejherowski zaliczono do obszarów zmarginalizowanych.  

Przewodniczący Komisji Edukacji pan Janusz Molak podziękował Wydziałowi 
Edukacji za wielki wkład pracy w przygotowanie Powiatu do udziału w Programie 
Stypendialnym Wyrównywania Szans Edukacyjnych. Natomiast pan Witold Reclaf 
zapytał, na jakiej podstawie zalicza się dany obszar do obszarów marginalizowanych. 
Wicestarosta wyjaśniła, że głównym kryterium takiej klasyfikacji jest stopa 
bezrobocia. 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały, w wyniku czego uchwała została jednogłośnie podjęta. 
 
Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia z Gminą Miasta Reda 
dotyczącego dofinansowania zakupu sprzętu do działań ratowniczo-gaśniczych 
przeznaczonego dla Strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  
w Wejherowie przedstawił Etatowy Członek Zarządu pan Marek Panek. Poinformował 
obecnych, że w celu umożliwienia zakupu sprzętu ratowniczo - gaśniczego dla nowo 
wybudowanej Strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Powiat 
Wejherowski, na podstawie stosownego porozumienia, otrzyma od Gminy Miasta 
Redy kwotę 10.000,- zł na zakup sprzętu ratowniczo – gaśniczego dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, która wchodzi w skład powiatowej 
administracji zespolonej.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, uchwała 
podjęta została jednogłośnie. 
 
Ad. 12.  

Przewodniczący Rady zachęcił radnych do podjęcia dyskusji nad 
sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami.  

Radny pan Odyniecki zapytał, czy ktoś z Zarządu Powiatu brał udział w biegu 
VIP-ów zorganizowanym z okazji Dnia Strażaka 13 września br. Starosta 
odpowiedział, że przedstawicielem Zarządu w tej uroczystości była pani Gabriela 
Lisius, która wręczała puchar.  
 
Ad. 13 

Radny Tadeusz Ptach zapytał, czy zdaniem zarządu Obwodnica Północna jest 
nieważna, w związku z tym, że została wykreślona z planu wieloletniego oraz czy Pan 
Starosta prowadził rozmowy z burmistrzami na ten temat.  

Natomiast radny Janusz Zabłocki zapytał, czy pan Starosta prowadził rozmowy 
z burmistrzami Redy i Rumi oraz prezydentem Gdyni, aby budowa w/w obwodnicy 
doszła do skutku. 

Radny pan Odyniecki w ramach punktu interpelacje zapytał, co policja zrobiła 
w zakresie walki z kierowcami motorów. Ponadto stwierdził, że kierowcy motorów 
kpią sobie z policji. Starosta odpowiedział, że przekaże pytanie radnego 
Komendantowi Policji Powiatowej. 

W nawiązaniu do zapytań dotyczących Obwodnicy Północnej Starosta 
poinformował, że otrzymał pismo z zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku,  
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z którego wynika, że w roku bieżącym nie przewiduje się prac w tym zakresie. Wobec 
tego niecelowe jest rezerwowanie pieniędzy. Starosta zapewnił, że podejmowano 
działania w związku z tą inwestycją. Ustalono hierarchię ważności – Obwodnica 
Północna jest na drugim miejscu po autostradzie A1. Natomiast lobby gdańskie  
i częściowo słupskie zwraca uwagę (szczególnie w prasie) na tzw. obwodnicę 
lęborską. Starosta powiedział następnie, że rozmawiał na ten temat z panem 
Mieczysławem Strukiem radnym wojewódzkim, Przewodniczącym Komisji 
Gospodarczej Sejmiku, który opowiedział się za budową Obwodnicy Północnej. 
Prowadzono również rozmowy z Prezydentem Gdyni, panem Wojciechem 
Szczurkiem, gdyż idea budowy tej Obwodnicy nie miałaby szans bez udziału Gdyni. 
Na spotkaniu w Gdyni był obecny również Marszałek Marek Biernacki, który 
zdeklarował się za i wyznaczył osobę odpowiedzialną za prowadzenie tej sprawy. 
Osobą odpowiedzialną za pilotowanie sprawy obwodnicy jest Dyrektor Zarządu Dróg 
Wojewódzkich pan Kubiak. Ponadto Starosta stwierdził, że Marszałek będzie dążył do 
tego, aby ta Obwodnica miała rangę drogi krajowej, gdyż pieniądze przyznane dla 
województwa pomorskiego są zbyt niskie wobec środków finansowych niezbędnych 
do budowy tej obwodnicy. Najważniejszym celem dla Gdyni jest na razie połączenie z 
obwodnicą trójmiejską. Jednak na dzień dzisiejszy miasto Gdynia nie posiada tyle 
pieniędzy, aby sfinansować przedłużenie Estakady Kwiatkowskiego. W tym celu będą 
wydawane obligacje komunalne. Prezydent Gdyni uznaje również ważność 
Obwodnicy Północnej. 
Następnie głos zabrał radny Krzysztof Krzemiński, który stwierdził, że temat 
Obwodnicy Północnej Aglomeracji Trójmiejskiej funkcjonuje od poprzedniej 
kadencji, natomiast temat drogi nr 6 na długości Rumia-Reda funkcjonuje 
przynajmniej od 10 lat. Ponadto powiedział, że próby utworzenia lobby związanego  
z budową tej obwodnicy okazały się nieudane. Poinformował również, że istnieje 
opracowanie specjalistów, z którego wynika, że w przypadku braku działań w tym 
kierunku w roku 2008 albo 2009 będzie katastrofa i droga nr 6 będzie zablokowana. 
Niestety Sejmik Województwa Pomorskiego, mimo deklaracji, nie wyasygnował 
znaczących pieniędzy na ten cel. Droga ta została uznana za wojewódzką  
i odpowiedzialny jest za nią Sejmik. Radny Krzysztof Krzemiński powiedział ponadto, 
że w chwili obecnej zarząd powiatu wycofał środki przeznaczone w tegorocznym 
budżecie na ten cel z konieczności, gdyż nikt inny, poza powiatem, nie wyasygnował 
pieniędzy na budowę Obwodnicy Północnej.  
Nawiązując do Obwodnicy Północnej radny Witold Reclaf stwierdził, że wystąpiły 
sprzeczności. Powiedział, że Starosta mówił na Komisji Budżetu i Finansów, że się 
zaangażował w temacie Obwodnicy Północnej. Jak się okazało nacisk był 
nieskuteczny, skoro sejmik Wojewódzki nie przeznaczył pieniędzy na ten cel. Ponadto 
zapytał, co w tym roku zrobiono, jak często odbywały się spotkania w tej sprawie i czy 
są jakieś protokoły z tych spotkań.  

Następnie radny Janusz Zabłocki podziękował Zarządowi i Komisji Budżetu  
i Finansów za przeznaczenie środków uzyskanych z komunikacji na OSW Nr 2. 
Nadmienił, że znaczna część tych pieniędzy trafiła w miejsce, gdzie jest szczególnie 
potrzebna. Starosta dodał, że przyznano jeszcze 26.000,-zł na wymianę okien.  

W odpowiedzi na pytania radnego Witolda Reclafa Starosta powiedział, że na 
początku kadencji odbyło się spotkanie w Starostwie w Wejherowie, następne  
w Redzie. Przebieg spotkań protokołowano, ale Starosta nie jest w posiadaniu 
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kserokopii protokołów. Przez rok trwał wybór koncepcji, w którym miejscu przez 
Redę obwodnica ma przechodzić. Były trzy koncepcje, które trzeba było dokładnie 
przygotować, co wiązało się z kosztami. Pan Burmistrz Redy przygotował wniosek do 
Urzędu Marszałkowskiego o zagwarantowanie środków w budżecie na wykup 
gruntów i na wyburzenia budynków. Starosta stwierdził, że pan Marszałek już 
zainteresował się tym tematem i dalsze przygotowania do budowy będą realizowane. 
Jeszcze jednak gminy muszą ustalić, w których miejscach trasa będzie przebiegać. 
Budowa Obwodnicy wymaga dokonania wyburzeń. W Redzie tych wyburzeń będzie 
najwięcej, co musi trwać. Pan Starosta dodał, że działania w tym kierunku cały czas 
trwają, między innymi przeprowadzono konsultacje społeczne.  
 
Ad. 14 

Radny Witold Reclaf przypomniał obecnym, że Dyrektor Zarządu Dróg dla 
Powiatu Wejherowskiego i Puckiego pan Janusz Nowak na Komisji Budżetu  
i Finansów powiedział, że droga numer 6 na długości Rumia-Reda jest drogą  
o największym obciążeniu ruchu drogowego w całym województwie pomorskim. 

Następnie radny Fryderyk Kaszel w imieniu osób niepełnosprawnych wniósł 
zastrzeżenie do nieczytelnych tablic z numerami tras oraz o zobowiązanie kierowców 
autobusów przystosowanych do przewozu osób niepełnosprawnych do każdorazowego 
obniżania podestu wejściowego.  

Na zakończenie głos zabrał radny Ludwik Bach, który we wstępie pochwalił 
wystąpienie ks. Perszona. Wyraził zadowolenie z tego, że Powiat zajął się kulturą. 
Następnie opowiedział o swej wizycie na Litwie, gdzie zachwycił się sposobem 
pielęgnowania tradycji i kultury. Stwierdził, że działania na rzecz kultury na Litwie 
powinny być przykładem dla powiatu. 

Na zakończenie Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu 
Leszek Winczewski zaprosił obecnych do Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki 
Kaszubsko-Pomorskiej w Wejherowie na obchody dnia kultury. Przedstawił także 
program uroczystości. 
 
Ad. 15. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XXII 
Sesji Zwyczajnej. 
 
 
Załączniki: 
1. Informacja dotycząca dnia kultury powiatu 
2. Lista obecności radnych na XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Lista zaproszonych gości na XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
5. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu powiatu za I półrocze 2004r. 

 
Posiedzeniu przewodniczył: 

 
Kazimierz Bistroń 

Protokołowała: Alicja Bartosiak 
 


